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Protokół Nr 3/2023 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się w dniu 22 marca 2023 roku o godzinie 16.00 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania 

się na odległość ( zdalny tryb obradowania). 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji Edukacji  

według załączonej listy obecności, która stanowi załącznik  

do protokołu. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie  

komisji i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku został 

przesłany  

do radnych drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Komisji poinformował  członków komisji również,  

że po sporządzeniu porządku posiedzenia zostały skierowane  

dodatkowo dwa projekty uchwał i zaproponował wprowadzenie  

ich jako punkty pierwszy oraz drugi. 

W związku z powyższym Przewodniczący zaproponował następujący 

porządek posiedzenia:  

 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  

uchwalenia  budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok- druk nr 1582. 

 Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska – druk nr 1583. 

       Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

ustalenia  

na rok szkolny 2023/2024 planu sieci publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Miasta Gdańska – druk nr 1551 + autopoprawka 

Prezydenta Miasta Gdańska.  

       Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

 

4. Potrzeby uzupełniania sieci szkół w rozwojowych dzielnicach 

Gdańska  

i plany realizacji.  

     Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

  

5. Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku.  

     Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Porządek posiedzenia Komisji został przyjęty 7 głosami „za” -   

jednogłośnie. 

 

PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  

uchwalenia  budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok- druk nr 1582. 

Pani Agnieszka Rawa Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu 

Miejskiego  

w Gdańsku 

W zakresie działania Komisji Edukacji zmieniają się dochody i wydatki 

z tytułu zwiększenia subwencji oświatowej, które wynikają  
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z ostatecznego zawiadomienia o kwotach, które zostały przyznane  

dla miasta Gdańska i zostały one przeznaczone dla placówek 

oświatowych. Dodatkowo dochody z tytułu wpływu środków 

rachunków wydzielonych dochodów własnych placówek oświatowych. 

Wpłynęły również środki finansowe z Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej na przeprowadzenie egzaminu zawodowego  

w Państwowej Szkole Budownictwa oraz wpływy z Fundacji Polsko – 

Niemiecka współpraca młodzieży dla placówek w związku z wymianą 

młodzieży Polsko – Niemieckiej. 

Jeżeli chodzi o wydatki, odtwarza się nie wykonane wydatki z roku 

2022, które dotyczą głównie zadań związanych ze środkami, które 

otrzymaliśmy z Unicefu w ramach pomocy Ukrainie. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez Przedstawicieli 

Prezydenta Miasta Gdańska 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących  

się - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 

druk nr 1583. 

Pani Agnieszka Rawa Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu 

Miejskiego  

w Gdańsku 

Druk ten w zakresie działania Komisji Edukacji odzwierciedleniem 

wszystkich zmian, które miały miejsce w uchwale budżetowej,  

którą wcześniej omawiałam. 

Nie ma żadnych nowych przedsięwzięć w zakresie edukacji.  
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez Przedstawicieli 

Prezydenta Miasta Gdańska 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących  

się - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

   

PUNKT 3   

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

ustalenia  

na rok szkolny 2023/2024 planu sieci publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasta Gdańska – druk nr 1551 + autopoprawka Prezydenta 

Miasta Gdańska.  

Pani Bogumiła Bieniasz Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu 

Miejskiego  

w Gdańsku 

Plan sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych oraz punktów przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych prowadzonych przez  gminę  jest ustalany przez radę 

gminy. 

 

 

 

W związku z ustawą z dnia 14 grudnia 2016 roku, sieć publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych 

oraz punktów przedszkolnych przy szkołach podstawowych  

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska zapewnia wszystkim 



5 
 

dzieciom w wieku od 3 do 6 lat, zamieszkałym na terenie gminy, 

możliwość korzystania z wychowania przedszkolnego.  

 

 

Konieczność dokonania autopoprawki wynika z faktu, iż zgodnie z 

uchwałą nazwa punktu przedszkolnego brzmi: „Punkt Przedszkolny 

przy Szkole Podstawowej nr 62 w Gdańsku”, zatem należało dokonać 

skreślenia słowa „specjalny”.   

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez Przedstawicieli 

Prezydenta Miasta Gdańska 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących  

się - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

PUNKT 4 

Potrzeby uzupełniania sieci szkół w rozwojowych dzielnicach Gdańska  

i plany realizacji.  

Pani Bogumiła Bieniasz Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu 

Miejskiego  

w Gdańsku 

 

 

Potrzeby sieci szkół wynikają z bieżącej analizy i z zareagowania  

na te analizy każdego roku szkolnego. Analiza prowadzi do pewnych 

wniosków,  

we współpracy z Biurem Rozwoju Gdańska, powstała również analiz, 

która została oprócz danych edukacyjnych uzupełniona danymi 
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związanym  

z rozbudową mieszkalnictwa w Gdańsku i wynikającymi  

z tym potrzebami. 

Powstały rekomendacje, jeśli chodzi o zmianę sieci.  

Jeśli chodzi o szkoły ponadpodstawowe, to w dzielnicach 

południowych  

jest największa potrzeba uzupełnia tej sieci, zarówno w szkłach 

podstawowych  

i ponadpodstawowych. Jest jedna rekomendacja aby właśnie tam 

powstała jedna szkoła średnia. 

Jeśli chodzi o szkoły podstawowe w dzielnicach południowych,  

to możemy mówić o ulicy Potęgowskiej, to została na wniosek 

Pozytywnych Inicjatyw przyznana działka ale jest ona jeszcze w fazie 

podziału i tutaj będziemy mieli małą nie samorządową szkołę 

publiczną na około 300-400 dzieci, od 1 września 2026 roku. 

 

Druga szkoła, to rejon dzielnicy Maćkowy i jeszcze należy wspomnieć  

o rejonie ulicy Tanecznej czy Mariana Osińskiego, jest to działka  

która należy do Skarbu Państwa. Mówimy o szkole podstawowej,  

która mogłaby w takiej formule modułowej powstać od 1 września 

2023 roku, co nie jest pewne ze względu na to, że czekamy  

na rozpatrzenie wniosku przez Wojewodę Pomorskiego. 

Szkoła Podstawowa nr 84 w dzielnicy Kokoszki, szkoła potrzebuje 

rozbudowy i taka rekomendacja jest, natomiast występują problemy, 

jeśli chodzi o słup wysokiego napięcia, który może przeszkadzać w tej 

rozbudowie. 

Przedstawicielka Rady Rodziców – Szkoła Podstawowa nr 85  

w Gdańsku 

Bardzo proszę o przedstawienie informacji dotyczącej  wielkości 

szkoły, która planowana jest na ulicy Tanecznej/Osińskiego. 
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Według analiz miałaby to być szkoła, tak jak była planowana czyli dla 

około 600-700 dzieci. Wyzwanie dotyczące modułów, dotyczyć będzie 

pierwszych roczników, bo celowo od czwartej klasy pozostała część tej 

szkoły miałaby być budowana już metodą tradycyjną.  

 

Pan Piotr Gierszewski Wiceprzewodniczący Komisji 

Bardzo proszę o przesłanie nam tej informacji. Najbardziej interesują 

mnie grunty Skarbu Państwa ponieważ uważam, że jest tu kilka 

elementów spornych i każdy z nas mógłby się tutaj włączyć, 

porozmawiać z Wojewodą Pomorskim na ten temat.  

 

Głosów w dyskusji więcej nie było.        

            

PUNKT 5  

Przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji dzieci z Ukrainy  

w placówkach oświatowych w Gdańsku.  

Pani Bogumiła Bieniasz Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu 

Miejskiego w Gdańsku 

Diametralnie nic się nie zmieniło. Mamy 4250 uczniów uchodźców  

w przedszkolach i szkołach w Gdańsku. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

 

 

PUNKT 6 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

Nie było spraw wniesionych, wolnych wniosków, korespondencji. 
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Przewodniczący, Pan Andrzej Kowalczys podziękował za uczestnictwo  

w  posiedzeniu komisji i zamknął obrady. 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji 

 

/-/ Andrzej Kowalczys 

 
 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Irena Dondziak 

Biuro Rady Miasta Gdańska  

 

 

 


